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Vragen en antwoorden opdracht staatssecretaris aan COA om hotel 't Elshuys aan te kopen d.d. 16/08/22

Bestuurlijk: Ursula Bekhuis, Wilmien Haverkamp

Ambtelijk:

Communicatieadviseur

Media: Landelijk, regionaal en lokaal (lijst volgt)

Statement 16/08/22:

Wij zijn op 16 augustus eind van de dag onaangenaam verrast door het COA en het ministerie van

Volkshuisvesting en Ruimtelijke Ordening. S aatssecretaris E ic van der Burg heeft aan de gemeente

medegedeeld dat hij het COA opdracht heeft gegeven om het hotel ' t E shuys te kopen voor de realisatie van

een asielzoekerscentrum.

De gemeente is van mening dat de permanente opvang van statushouders en/of asielzoekers op deze locatie

niet past binnen het huidige bestemmingsplan en dat een asielzoekerscentrum in Albergen niet in verhouding

staat tot het aantal inwoners in onze samenleving.

Er zal eerst afstemming met het COA moeten plaatsvinden over de gang van zaken en de gemeente probeert

daarom ook meer duidelijkheid te krijgen. Verder zal de gemeente de vragen van de directe omgeving op zeer

korte termijn zo goed mogelijk beantwoorden.

Overkoepelende kernboodschap

De COA vraagt de gemeenten in Nederland om vluchtelingen op te vangen, omdat de locatie in Ter Apel niet

meer toereikend is. Daarbij gaat het ook om 13.000 statushouders die nog geen mogelijkheid hebben om te

integreren in de samenleving, terwijl zij wel een verblijfsvergunning hebben.

Als gemeente Tubbergen richten we ons op onze wettelijke plicht om statushouders op te vangen. Dit zijn

asielzoekers met een verblijfsvergunning. We hebben de taak om hen te begeleiden bij het integreren in de

samenleving en te zorgen voor huisvesting. Op deze wijze draagt de gemeente Tubbergen bij aan de oproep

van COA om Ter Apel te ontlasten.

Hotel 't E shuys is ingezet via de HAR om statushouders tijdelijk op te vangen, totdat wij huisvesting voor hen

hebben kunnen regelen en zorgen dat zij kunnen integreren in de samenleving. Hiermee voldoet de gemeente

aan de taakstelling van 2021 en een deel van 2022.

De gemeente Tubbergen vangt geen asielzoekers op zonder vergunning, omdat wij eerst aan onze wettelijke

verplichting willen voldoen. Bovendien hebben wij in de gemeente Tubbergen geen locaties beschikbaar waar

we meer dan 150 asielzoekers kunnen huisvesten. En dat was volgens het COA een vereiste.

Daarnaast vinden we het van belang dat het aantal asielzoekers in verhouding staat tot de inwoners van een

dorp. Bij grootschalige opvang is deze balans niet mogelijk.



Tijdlijn overzicht opvang vluchtelingen Oekraine, statushouders en asielzoekers:
- 16/04/22: Huisvesting mogelijk voor vluchtelingen Oekraïne in Eeshof > capaciteit 25 vluchtelingen
- 26/04/22: Tijdelijke opvang statushouders in 't Elshuys Albergen
- 20/06/22: Verzoek COA aan regio versneld plaatsen crisisopvang 225 iedere 2 weken op andere locatie
- 24/06/22: Bespreking in VRT > voorstel om crisisopvang over Twente te verdelen: 225 3 maanden op 

zelfde locatie
- 08/07/22: Gemeenten Losser, Dinkelland, Tubbergen en Oldenzaal bundelen krachten en organiseren 

gezamenlijk tijdelijke crisisnoodopvang van vluchtelingen in Losser
o https://www.tubbergen.nl/tiideliike-crisisnoodopvang-van-vluchtelingen-losser

- 11/08/22: Verzoek COA aan regio om crisisopvang te verdubbelen
o https://www.tubbergen.nl/twentse-burgemeesters-vragen-riik-om-met-duideliik-plan-te-komen- 

voor-aanpak-vastgelopen-asielketen
- 16/08/22: Via omwonenden en via persvragen hoort gemeente Tubbergen dat COA hotel 't Elshuys koopt. 

Pas in de avond geeft staatssecretaris mededeling dat hij COA opdracht heeft gegeven voor de aankoop. 
o https://www.tubbergen.nl/gemeente-tubbergen-onaangenaam-verrast-door-aanwiizing-coa

Feiten:
- Aantal inwoners gemeente Tubbergen: 21.364
- Aantal inwoners Albergen: 3.595
- Aantal hectare: totale oppervlakte 14.744 hectare, waarvan 14.700 land en 44 water (100 ha is 1 km2)
- Taakstelling voor aantal statushouders in 2022: 25 in 2022, met versnelling ook ophoging naar 30
- Opvang voor aantal vluchtelingen Oekraïne 2022: 25 in Eeshof en diverse in gast gezinnen
- Taakstelling opvang crisisnoodopvang regionaal: d.d. 28/06/22: 225 in regio Twente
- Vervolgverzoek opvang crisisnoodopvang regionaal: d.d. 10/08/22: verdubbeling met 225 extra in regio
- Staatssecretaris geeft opdracht aan COA voor aankoop Elshuys tbv opvang asielzoekers: aantal onbekend!

Communicatieplanning
- 16/08/22:16.30 uur: Berichtgeving fractievoorzitters: wij hebben persvragen ontvangen en beantwoord 

over mogelijke verkoop van hotel 't Elshuys aan COA. Gemeente Tubbergen was hiervan niet op de hoogte.
- 16/08/22:16.45 uur: beantwoording persvragen
- 16/08/22:19.00 uur telefonisch: Berichtgeving inwoners: (bevestigd per mail 20.30 uur en per app 23.00) 

o Wij zijn als gemeente onaangenaam verrast door het COA en het ministerie van Volkshuisvesting 
en Ruimtelijke Ordening. Vanavond heeft staatssecretaris Eric van der Burg aan de burgemeester 
medegedeeld dat hij het COA opdracht heeft gegeven om het hotel 't Elshuys te kopen voor de 
exploitatie van een asielzoekerscentrum. Wij zijn als gemeente niet tijdig geïnformeerd en hebben 
de directe omgeving hierover ook niet kunnen informeren. Dit nemen wij het Rijk en het COA zeer 
kwalijk.

o De gemeente is van mening dat de permanente opvang van statushouders en/of asielzoekers op 
deze locatie niet past binnen het huidige bestemmingsplan. Bovendien is er nu nog geen 
wettelijke basis om een besluit op te leggen waarin zij een locatie aanwijzen voor een 
asielzoekerscentrum op deze locatie.

o Wij begrijpen dat u net als wij verrast bent door dit bericht. Wij willen u zo spoedig mogelijk 
informeren en eventuele vragen beantwoorden. We nodigen u uit bij het gemeentehuis 
Tubbergen, Raadhuisplein 1 in Tubbergen op woensdag 17 augustus om 12.00 uur. Bent u 
verhinderd, maar blijft u wel graag op de hoogte? Laat dit weten via 
communicatie@noaberkracht.nl.

- 16/08/22: 21.00 uur: beantwoording persvragen en berichtgeving website en social media: 
Gemeente onaangenaam verrast door aanwijzing COA

- 16/08/22: 22.50 uur: Onrust bij omwonenden en verzet tegen AZC



- 16/08/22:21.30 uur: reactie wethouder Bekhuis in Nieuwsuur
- 17/08/22: 7.00 uur: reactie wethouder Bekhuis op radio RTV Oost
- 17/08/22:10.00 uur (exacte tijdstip volgt): reactie wethouder Bekhuis, raadsleden en inwoners op TV- 

uitzending RTV Oost
- 17/08/22: XX.00 uur: Afstemming staatssecretaris/COA??????
- 17/08/22: XX.00 uur: Afstemming eigenaresse hotel 't Elshuys??????
- 17/08/22:12.00 uur: Informeren en beantwoording vragen omwonenden
- 17/08/22:13.00 uur: versturen persbericht en nieuwsbericht op website

o Ook publiceren basispagina: www.tubbergen.nl/asielzoekers

Checklist:
o Informeren receptie: vragen inwoners: E persvragen: E
o Informeren toezicht en handhaving
o Bespreking college:

o Juridische (on)mogelijkheden
o Beantwoording vragen gemeenteraad (zie bij vragen en antwoorden)
o Beantwoording vragen inwoners (zie bij vragen en antwoorden)
o Beantwoording vragen pers (zie bij vragen en antwoorden)
o Communicatieplanning bespreken
o Vervolgacties pers bespreken: Wat wel/niet, waar wel/niet toelichting
o Bespreken inhoud woordvoeringslijn/persbericht
o Bespreken vervolgstappen (COA, wat kan wettelijk wel/niet, lange termijn Tubbergen, etc) 

o Afstemming COA/Staatssecretaris
o Afstemming Rijksheer
o Afstemming Eigenaresse hotel 't Elshuys
o ...

Situatieschets d.d. 16/08/22
Hotel 't Elshuys is sinds mei 2022 beschikbaar als doorstroom locatie voor de opvang van statushouders. In de 
periode van mei tot en met medio augustus zijn hier enkele gezinnen aanwezig totdat permanente huisvesting 
wordt gevonden in de gemeente Tubbergen. Op 16 augustus 2022 verblijven, voor zover bij de gemeente 
bekend, een gezin en een individuele statushouder in het hotel. Per 1 september zal het gezin uitstromen en is 
nog 1 statushouder tijdelijk gehuisvest in het Elshuys.

Het Elshuys is geschikt als tijdelijke opvang van statushouders. Hierbij gaat het om enkele gezinnen, die worden 
opgevangen tot zij permanente huisvesting vinden. Het exacte aantal wisselt, vanwege de doorstroom, maar in 
totaal zijn voor zover de gemeente weet niet meer dan 20 statushouders tegelijkertijd gehuisvest op deze 
locatie.

Tijdelijke huisvesting van statushouders op deze locatie is mogelijk binnen de Horeca en Accommodatie 
Regeling (HAR) van het Rijk. Voor permanente huisvesting van statushouders en/of asielzoekers is deze locatie 
niet geschikt. Dat past niet binnen de bestemming van deze locatie (bestemming horeca) en staat ook niet in 
verhouding tot de samenleving van gemeente Tubbergen en Albergen in het bijzonder.



Verkoop Elshuys
De eigenaresse heeft in mei / juni bekend gemaakt bij de gemeente dat zij de locatie wil verkopen. Er zou 
sprake zijn van een investeerder, maar die is medio augustus uit beeld, omdat er een andere investeerder zou 
zijn. Via een omwonende hoort de gemeente op 16 augustus dat dit het COA zou zijn. In de middag zijn 
persvragen gesteld door RTV en Tubantia omdat zij dit gerucht ook hebben gehoord. De gemeente was niet op 
de hoogte dat de COA dit heeft aangekocht. Pas begin van de avond heeft de staatssecretaris medegedeeld dat 
hij het COA opdracht heeft gegeven om deze locatie aan te kopen.

De gemeente heeft overwogen om 't Elshuys aan te kopen, zodat dit gebruikt kan worden voor de tijdelijke 
opvang van statushouders. Op lange termijn heeft de gemeente echter geen geschikt bestemmingsdoel voor 
deze locatie in het buitengebied die aansluit bij de bestemming van de omliggende bedrijven.

De gemeente heeft daarom besloten om 't Elshuys vooralsnog niet aan te kopen. Wel wil de gemeente blijven 
huren voor de middellange termijn om de statushouders op te vangen.

Afstemming met het COA
In de landelijke berichtgeving wordt gemeld dat het COA al maanden in gesprek is met de gemeente voor het 
plaatsen van asielzoekers op deze locatie. Dat klinkt alsof er intensief afstemming is geweest. Dit is echter niet 
het geval.

17/06/22: Het COA heeft de gemeente (net als andere gemeenten) gevraagd of zij een locatie beschikbaar 
hebben om 150 - 250 asielzoekers op te vangen. Wij hebben aangegeven dat wij ons richten op onze 
taakstelling om statushouders te huisvesten en integreren in de samenleving. De grootschalige opvang van 
asielzoekers staat niet in verhouding tot de samenleving in een kleine gemeente als Tubbergen en zeker niet in 
een dorp als Albergen. Bovendien is aangegeven dat de locatie de bestemming 'horeca' heeft, waardoor Hotel 
't Elshuys niet kan worden gebruikt voor de opvang van asielzoekers. Als dat wel het geval is, dan is de 
gemeente genoodzaakt om te gaan handhaven.

25/04/22: In april 2022 heeft het COA verzocht om statushouders en asielzoekers op te vangen. Gemeente 
Tubbergen. Hotel 't Elshuys was beschikbaar om statushouders tijdelijk op te vangen, totdat wij huisvesting 
voor hen hebben kunnen regelen en zorgen dat zij kunnen integreren in de samenleving. Hiermee voldoet de 
gemeente aan de wettelijke taakstelling van 2021 en een deel van 2022.

Vragen en antwoorden

Wil gemeente Tubbergen samenwerken met COA?
Gemeente Tubbergen wil graag meedenken over de opvang om Ter Apel te ontlasten. De gemeente richt zich 
daarbij op de opvang van statushouders (vergunninghouders). Dat betekent een ontlasting voor Ter Apel voor 
de 13.000 statushouders die zij nu niet kunnen huisvesten.

We hebben een locatie beschikbaar om statushouders tijdelijk op te vangen, totdat wij huisvesting voor hen 
hebben kunnen regelen en zorgen dat zij kunnen integreren in de samenleving. Deze tijdelijke locatie wordt nu 
nog niet volledig gevuld.

Als op termijn meer ruimte nodig is om statushouders op te vangen, dan horen we dat te zijner tijd.

Hoeveel statushouders vangt gemeente Tubbergen op?
Circa 18:
- Sinds vorige week is bekend dat sinds januari 2022 3 statushouders zijn gehuisvest in Hotel 't Elshuys.
- In mei zijn er twee gezinnen bij gekomen. Een van drie en een van zes.



- In augustus is er nog 1 gezin gehuisvest en 1 individuele statushouder.
- Per 1 september aanstaande zal het gezin ook uitstromen en zal er nog 1 statushouder gehuisvest zijn in 

het hotel.

De andere statushouders moeten wij uiterlijk 31 december 2022 (tijdelijke) huisvesting bieden. Er was ruimte 
beschikbaar om statushouders tijdelijk op te vangen, tot permanente huisvesting is gevonden, maar die komt 
te vervallen als het Elshuys wordt verkocht.

Waarom zijn in 2022 niet meer statushouders opgevangen door gemeente Tubbergen?
Dit is wel aangeboden aan COA, maar er zijn niet meer dan 18 binnengestroomd.

Wil gemeente Tubbergen 150 asielzoekers opvangen?
Gemeente Tubbergen heeft geen grote locaties beschikbaar om 150 asielzoekers op te kunnen vangen. 
Bovendien vinden we het van belang dat het aantal asielzoekers in verhouding staat tot de inwoners van een 
dorp. Bij grootschalige opvang is deze balans niet mogelijk.

Voor nu richten we ons in eerste instantie op onze wettelijke taken en daar hoort de opvang van de 
statushouders bij. Aangezien we daarmee ook bijdragen aan het oplossen van een knelpunt in Ter Apel, lijkt 
onze bijdrage daarmee zeer zinvol.

In hoeverre is het mogelijk om asielzoekers op te vangen op locaties van particulieren of (recreatieve) 
ondernemers?
De locatie moet geschikt zijn om meer dan 150 asielzoekers te huisvesten. Bovendien moet dat passen binnen 
het bestemmingsplan dat van toepassing is voor de betreffende locatie. Als dat niet het geval is, zijn wij 
genoodzaakt om te gaan handhaven.
Recreatieve verblijven, zoals hotels, campings, etc. hebben een recreatieve bestemming. Het gebruik kan ook 
alleen maar recreatief zijn. Het is op basis van het bestemmingsplan niet mogelijk om hier asielzoekers te laten 
verblijven.

In hoeverre kan het COA't Elshuys aankopen voor het huisvesten van asielzoekers?
Als gemeente gaan we niet over het aankoopbeleid van de COA. In de gesprekken is aangegeven dat de locatie 
de bestemming 'horeca' heeft. De locatie van Hotel 't Elshuys kan niet worden gebruikt voor de opvang van 
asielzoekers. Als dat wel het geval is, dan is de gemeente genoodzaakt om te gaan handhaven.

Dit is in juni gemeld aan het COA. Het COA of de eigenaar van hotel 't Elshuys hebben de gemeente niet 
geïnformeerd dat dit daadwerkelijk zou plaatsvinden.

Waarom mogen statushouders wel in 't Elshuys worden opgevangen?
Gemeente Tubbergen maakt gebruik van de hotel- en accommodatieregeling (HAR).

Om hoeveel asielzoekers gaat het? Verschillende aantallen genoemd, 80,150, 200,300??? [ vraag pers]

In hoeverre is de aankoop definitief? Kunnen andere investeerders nog een bod doen? [vraag van inwoners!]

In hoeverre wil de gemeente samen met de omwonenden één partij vormen om de opvang van asielzoekers 
op deze locatie te voorkomen? [vraag van inwoners!]

In hoeverre mag COA de gemeente verplichten om asielzoekers op te vangen?

Wat kan de gemeente doen om de opvang van asielzoekers op deze locatie te voorkomen?



Hoe lang is de gemeente op de hoogte van de verkoop van hotel 't Elshuys?

Waarom heeft de gemeente de omgeving niet eerder geïnformeerd? Inwoners geven aan dat er in december 
2021 al statushouders gehuisvest waren.

Raadsvragen:
o Deelt het college de zorgen
o Deelt het college de mening dat de gang van zaken van het Kabinet onacceptabel is
o Is de werkwijze juridisch houdbaar?
o Hoe verhoudt de verdeling zich in de opvang in Twente?
o Deelt college mening dat deze schaal zich niet goed verhoudt tot onze samenleving?
o Hoe lang is college op de hoogte?
o Was de gemeente voornemens het hotel te kopen voor opvang asielzoekers tbv regie?
o Hoe wordt veiligheid gewaarborgd?
o Zijn details bekend bij college (aantallen)
o Op welke wijze neemt college actie om te voorkomen?
o Hoe omwonenden en dorpsraad betrekken?

In hoeverre is het voor de gemeente wenselijk om 't Elshuys aan te kopen?
De gemeente heeft in juni 2022 overwogen om 't Elshuys aan te kopen, zodat dit gebruikt kan worden voor de 
tijdelijke opvang van statushouders. Op lange termijn heeft de gemeente echter geen geschikt 
bestemmingsdoel voor deze locatie in het buitengebied die aansluit bij de bestemming van de omliggende 
bedrijven.

De gemeente heeft daarom besloten om 't Elshuys vooralsnog niet aan te kopen. Wel wil de gemeente blijven 
huren voor de middellange termijn om de statushouders op te vangen.

Overige vragen en antwoorden

In hoeverre heeft COA verzocht aan de Veiligheidsregio voor opvang crisisnoodopvang?
Bij de Veiligheidsregio is op 26 juni 2022 het verzoek binnengekomen van de COA om statushouders versneld 
op te vangen en de crisisopvang voor 225 asielzoekers te organiseren in de regio gedurende 3 maanden. 
Tijdens dit overleg zijn verschillende scenario's besproken.

Voorstel van de Veiligheidsregio is om de crisisopvang van vluchtelingen anders te organiseren dan COA heeft 
voorgesteld. Het tweewekelijks verplaatsen van 225 mensen wordt niet gezien als humane oplossing. Een 
mogelijk scenario is om de crisisopvang te verdelen over de 14 gemeenten en deze vluchtelingen 3 maanden 
op te vangen.

Uiteindelijk trekken de gemeenten van Noordoost Twente gezamenlijk op en stelt Losser locatie beschikbaar 
voor 40 personen. De andere gemeenten dragen bij in capaciteit, kennis en kosten.

In hoeverre wil gemeente Tubbergen meedenken om 30 statushouders versneld op te vangen?
Om sneller te voldoen aan de taakstelling voor het huisvesten van statushouders, kijkt de gemeente Tubbergen 
naar de mogelijkheden voor tijdelijke opvang. Inmiddels heeft Tubbergen voldaan aan de wettelijke taakstelling 
van 2021 en een deel van de taakstelling voor 2022. Momenteel moeten nog 25 statushouders worden 
geplaatst om aan de resterende taakstelling te voldoen.



Het verzoek van de COA is om 30 statushouders versneld op te vangen in 2022. De gemeente Tubbergen 
inventariseert de mogelijkheden om de komende zes weken 30 statushouders tijdelijk te huisvesten, totdat 
permanente huisvesting is gevonden. De verwachting is dat in 2022 Tubbergen slechts voor 10 -14 
statushouders permanente huisvesting kan worden gevonden.

Voor het versneld opvangen van statushouders moet gebruik worden gemaakt van tijdelijke huisvesting. Het 
permanent plaatsen kan in 2022 niet gegarandeerd worden. Bovendien is het verzoek om 30 statushouders op 
te vangen hoger, dan de taakstelling van 25 statushouders voor gemeente Tubbergen.

Hoeveel statushouders zijn opgevangen sinds 2010?
Iedere gemeente heeft een wettelijke plicht om statushouders op te vangen. Het aantal dat moet worden 
opgevangen en integreren in de gemeente verschilt en wordt bepaald door het Rijk.

We hebben tot op heden aan onze wettelijke taken voldaan. De achterstand uit 2021 is inmiddels weggewerkt.

In hoeverre en waar worden vluchtelingen uit de Oekraïne opgevangen?
Voor de opvang van vluchtelingen uit de Oekraïne zijn afspraken gemaakt dat regionaal 2.000 vluchtelingen 
opgevangen zouden worden. Ook voor deze doelgroep is het lastig om locaties te vinden die geschikt zijn voor 
opvang. Wij zijn blij met het aanbod van de Eeshof en diverse gastgezinnen om Oekraïners op te vangen, 
waardoor we toch kunnen bijdragen.

Waar worden statushouders opgevangen?
Wij hebben voor Hotel 't Elshuys de mogelijkheid om statushouders tijdelijk huisvesting te bieden tot we 
permanente huisvesting voor hen hebben gevonden. In 2022 moeten in totaal 53 statushouders worden 
opgevangen in Tubbergen. Voor nu verblijven er 4 gezinnen in 't Elshuys. De gemeente zet zich samen met 
Woningstichting Tubbergen in om dit te regelen. De direct omwonenden zijn zo spoedig mogelijk 
geïnformeerd, maar mogelijk kwam dit voor hen ook onverwacht.

Wat is de Horeca en Accommodatie regeling (HAR)?
Binnen de HAR maken gemeenten afspraken met exploitanten (hotels en/of andere accommodatie) om kamers 
of andersoortige accommodatie beschikbaar te stellen voor vergunninghouders (alleenstaanden, referenten, 
echtparen of gezinnen). Expliciet voor gezinnen geldt dat de geboden accommodatie passend moet zijn voor 
een gezin en dat toeleiding naar het onderwijs direct mogelijk moet zijn. De vergunninghouder wordt daarmee 
tijdelijk onderdak aangeboden in de gemeente en kan direct deelnemen aan de samenleving.

Een plaatsing via de HAR telt direct mee voor de taakstelling van de desbetreffende gemeente. Het 
uitgangspunt is dat de gemeente binnen zes maanden zorgdraagt voor reguliere huisvesting (dit kan ook een 
tussenvoorziening zijn). Na zes maanden vervalt de plaatsing via de HAR. Gemeenten kunnen vrijwillig gebruik 
maken van deze regeling. Via de HAR kan aan maximaal 2500 vergunninghouders tijdelijk onderdak worden 
geboden.

Achtergrondinformatie 18.00 uur
De Staatssecretaris wilde ons informeren, voordat het via de pers bekend zou worden. Helaas zijn wij 
vanmiddag benaderd door de pers op basis van geruchten en vanochtend hebben omwonenden navraag bij 
ons gedaan. Aangezien wij niet op de hoogte waren, hebben wij aangegeven dat de pers ons al vragen heeft 
gesteld en wij hierover zeer onaangenaam verrast zijn. Burgemeester heeft aangegeven dat een ACZ qua 
bestemming niet op deze locatie mogelijk is. Wij hebben als gemeente via de pers moeten vernemen dat het 
COA hotel 't Elshuys heeft aangekocht.



Daarop gaf de staatssecretaris aan dat de minister van Volkshuisvesting en Ruimtelijke Ordening dan zijn rol 
gaat spelen en het ons gaat opleggen. Heb gevraagd op welke basis dat dan opgelegd wordt maar dat kon de 
staatssecretaris niet aangeven. Gaf aan dat hij ook bezig is met een nieuwe wet om de AZC's mogelijk te maken 
en die zal dan per 1 januari gelden. Heb ook aangeven dat een grootschalige AZC niet in onze gemeente past. 
Het college wil nu de omwonenden meteen informeren. Om die reden de vraag aan jullie om de informatie te 
delen met de raadsleden maar nog niet verder zodat we eerst de omwonenden ook willen informeren.

Berichtgeving 16/08/22:

16/08/22:16.30 uur bericht fractievoorzitters:

Beste fractievoorzitters, wij zijn gebeld door diverse journalisten dat zij bericht hebben ontvangen dat hotel 't 
Elshuys zou zijn verkocht aan het COA. Wij zijn volledig verrast door dit bericht en hebben dit ook gemeld aan 
de journalisten. Als blijkt dat het COA 't Elshuys inderdaad heeft gekocht en dit zou willen gebruiken voor de 
permanente opvang van statushouders en/of asielzoekers, dan past dit niet binnen het huidige 
bestemmingsplan. We verwachten dat diverse berichten zullen verschijnen via de pers en social media en 
informeren jullie daarom via deze weg.
Deze ontwikkelingen hebben onze aandacht en we houden jullie op de hoogte.

16/08/22: Beantwoording persvragen

Vraag: Wij hebben begrepen dat hotel 't Elshuys is verkocht aan het COA [per 1 september 2022]. Wat 
betekent dit voor de opvang van statushouders en asielzoekers in de gemeente Tubbergen?
Gemeente Tubbergen is volledig verrast door het bericht dat het Centraal Orgaan voor opvang Asielzoekers 
(COA) hotel 't Elshuys zou hebben aangekocht.

Momenteel verblijven enkele statushouders in het hotel, totdat de gemeente permanente huisvesting heeft 
gevonden. Deze tijdelijke huisvesting is mogelijk, omdat de gemeente gebruik maakt van de Horeca- en 
Accommodatie Regeling (HAR).

Als blijkt dat het COA 't Elshuys heeft gekocht en dit zou willen gebruiken voor de permanente opvang van 
statushouders en/of asielzoekers, dan past dit niet binnen het huidige bestemmingsplan. Wij zien op dit 
moment geen mogelijkheid om voor deze situatie af te wijken van de bestemming 'Horeca'.

Hoeveel statushouders verblijven momenteel in hotel 't Elshuys?
Volgens de laatste stand van zaken verblijven nu 1 gezin en 1 individuele statushouder in 't Elshuys. Per 1 
september aanstaande zal het gezin ook uitstromen en zal er nog 1 statushouder gehuisvest zijn in het hotel.

* Binnen de HAR maken gemeenten afspraken met exploitanten (hotels en/of andere accommodatie) om 
kamers of andersoortige accommodatie beschikbaar te stellen voor vergunninghouders (alleenstaanden, 
referenten, echtparen of gezinnen). Het uitgangspunt is dat de gemeente binnen zes maanden zorgdraagt voor 
reguliere huisvesting. Na zes maanden vervalt de plaatsing via de HAR.

16/08/22: 21.00 uur bericht website:
https://www.tubbergen.nl/gemeente-tubbergen-onaangenaam-verrast-door-aanwijzing-coa


